
Generalforsamling
Vesterled Grundejerforening



Formandsberetning 2020

I år afholdes den 72. generalforsamling i Vesterled Grundejerforening. Generalforsamlingen er 
vores vigtigste sociale begivenheder i foreningen, hvor alle har mulighed for lokalkendskab og 
lokalsnak.

For overskuelighedens skyld aflægges formandens beretning som en præsentation, og kan senere 
studeres på vores hjemmeside.

Aktiviteter

• Bestyrelsen har afholdt 4+1 bestyrelsesmøder i årets løb

• Et stormøde i Søgruppen

• Aflyst: Møde med Borgmesteren - sammen med øvrige grundejerforeninger i Herlev.

• Fastelavn. 2x Sankt Hans!

• Flis på sti i miniskoven. Grus på stier



Bestyrelsen



Aktiviteter i vores område

• Hvad skete der i 2019/2020?

• Affald. Ny affaldsbeholder - igen

• Etablering af fibernet - igen

• Renovering af vandledninger Reparation af 10kV el

• Asfalt og fortov, Åfaldet+Kringholmen

Spørg undervejs!



Sankt Hans 2019



Fastelavn



Sankt Hans 2020



Sankt Hans
Ikke en affaldsplads.



Fastelavn



Søen



Åkander
Kommet med karpefodder





Sortering af madaffald

”Ved overgangen til mad-/restaffald modtager alle 
villaer en to-kamret beholder.”

Projekt udskudt til 2020. Farvel til papirsæk er sikkert.

Hvorfor sortere?
Madaffald hjælper på afgasning af gylle

EU:
2023 alle sorterer organisk affald.
2025 skal 55% affald genanvendes
2030 skal 60% affald genanvendes
2035 skal 65% affald genanvendes

I dag genanvendes 30%



Vi henter og bringer 
rullecontaineren (for det meste)

http://www.herlev.dk
Selvbetjening – Mit affald

Demo!

http://www.herlev.dk/


Demo



Demo



Demo



Demo



Demo



Demo



Demo



Demo



Demo



Demo



Problem løst!



Problem løst! Næsten…







Gigabit fibernet

• Forløber planmæssigt, dvs senest 1. december



HOFOR





Renovering af vandledninger
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Maj-september 2019



HOFOR



HOFOR+Gigabit



Versterled spørger

• Kan forvaltningen 

oplyse hvornår vi kan 

forvente ny 

asfaltbelægning i vores 

område?

• Svar ventes ved 

udgangen af april 2020. 

Beklager ventetiden

- forvaltningen



O4. 13. Marts 2019
”Regeringen og DF investerer over 110 milliarder
kroner i infrastruktur”

Konkret for O4:

“Der gennemføres en VVM-undersøgelse. Herefter 
skal der vedtages en anlægs-lov. Projektet 
igangsættes i 2023 og forventes gennemført på ca. 6 
år. ”

Men hvad er der lagt op til??



O4. Rapport 430 - 2012

O4 bro

O4 bro



O4. Rapport 430 - 2012

O4 bro

O4 bro

Vej-, bro og afvandingstekniske 

forudsætninger

Ved såvel 4-sporet byvej som 4- og 6-

sporet motorvej vil udbygningen 

overvejende ske symmetrisk omkring den 

nuværende vejs centerlinje. Det forventes 

at hastighedsbegrænsningen vil blive 80 

km/t på en 4-sporet byvej og 110 km/t på 

en motorvej.



O4. Rapport 430 - 2012

O4 bro

O4 bro

Udbygningsmulighed
Ring 4 kan forholdsmæssigt let og billigt 
udbygges til en 4-sporet vej.

Ring 4 hæves og føres over Klausdalsbrovej / 
Nordbuen og der anlægges et 
tilslutningsanlæg med tangentramper.



O4. Rapport 430 - 2012

O4 bro

O4 bro

Udbygningsmulighed
På delstrækningen mellem Ballerup Byvej og 
Sortemosevej kan Ring 4 udbygges til en 4-
sporet motorvej med et tilslutningsanlæg ved 
Ballerup Byvej og Klausdalsbrovej.

NB. Beskrevne løsning i projektoplægget
13. marts 2019



¯\_(ツ)_/¯



Herlevs grundejerforeninger

Årligt møde.

Foreningerne kan stille 
spørgsmål til forvaltningen


